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استان فارساستان فارس

جهرم

معاون سیاسی امنیتی اجتماعی استانداری 
فارس در جلسه شورای اداری شهرستان جهرم:

با نشستن در اتاق و پشت درهای بسته 
مشکل مردم حل نمی شود

مسئولان شبانه روزی برای مردم تلاش کنند

معاون سیاسی امنیتی اجتماعی استانداری فارس اسماعیل محبی 
بر گردن مسئولان  بزرگی  اینکه مردم حق  به  اشاره  با  پور 
دارند، گفت: خدمت به انقلاب و نظام ولایی برای مسئولان 
یک فرصت است که همه باید این فرصت را غنیمت بدانند 

و به فکر خدمت شبانه روزی به مردم باشند.
اطلاع رسانی  پایگاه  از   نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
اجتماعی  و  امنیتی  و  سیاسی  معاون  فارس  استانداری 
استانداری فارس در شورای اداری شهرستان جهرم بر توکل 
کردن مسئولان به خداوند تاکید کرد و گفت: نظام جمهوری 
اسلامی از ابتدا توکلش بر خداوند متعال بود و انقلاب ما با 
دست خالی به پیروزی رسید تنها داشتن توکل بر خدا منجر 

به پیروزی انقلاب شد.
ایشان با اشاره به اینکه مردم حق بزرگی بر گردن مسئولان 
دارند، افزود: خدمت به انقلاب و نظام ولایی برای مسئولان 
یک فرصت است که همه باید این فرصت را غنیمت بدانند 

و به فکر خدمت شبانه روزی به مردم باشند.
امید و اعتماد در مردم مطالبه رهبر  وی گفت: زنده کردن 
انقلاب و دستاورد اولیه دولت سیزدهم بود و باید همواره به 

این مطالبه مقام معظم رهبری توجه شود.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار فارس با بیان اینکه 
حل  مردم  مشکل  بسته  درهای  پشت  و  اتاق  در  نشستن  با 
نمی شود، بیان داشت: مهمترین شاخصه مسئولین نظام اسلامی 
آرمان های  و  مبین  شرع  به  التزام  از  بعد  سیزدهم  دولت  و 

انقلاب اسلامی، مردمی بودن و حضور در بین مردم است.
لازم به ذکر است قبل از این مراسم معاون استاندار همراه با 
فرماندار جهرم با خانواده شهیدان دانش و خانواده شهید مدافع 

حرم مسلم نصر دیدار نموند.

استهبان

فرماندار استهبان در اولین جلسه هم اندیشی 
تدوین سند توسعه شهرستان:

رشد و توسعه استهبان مستلزم تدوین 
سند جامع توسعه شهرستان است

و  رویکردها  از  یکی  استهبان:  فرماندار  کارگر  یوسف 
کشور،  توسعه  و  برنامه ریزی  نظام  در  جدید  استراتژی های 
پیش بینی، طراحی و تدوین اسناد توسعه شهرستانی در کنار 
اسناد توسعه استانی و ملی در جهت تقویت نگاه جامع تر به 

برنامه های توسعه شهرستان است.
فرماندار  استهبان،  فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
و  رویکردها  از  یکی  کرد:  بیان  نشست  این  در  استهبان 
کشور،  توسعه  و  برنامه ریزی  نظام  در  جدید  استراتژی های 
پیش بینی، طراحی و تدوین اسناد توسعه شهرستانی در کنار 
اسناد توسعه استانی و ملی در جهت تقویت نگاه جامع تر به 

برنامه های توسعه شهرستان  است.
کارگر تصریح کرد: آمایش سرزمینی اولین گام در توسعه 
کشور محسوب می شود و سند توسعه شهرستان، یک چراغ 
شهرستان  بهتر  چه  هر  توسعه  و  برنامه ریزی  برای  راهنما 

استهبان است.
وی با بیان اینکه طرح تهیه سند توسعه شهرستان به منظور 
راهکارها  راهبردها،  هدف ها،  پتانسیل ها،  ظرفیت ها،  تدوین 
و اقدامات کلیدی در جهت تحقق اهداف و راهبردهای سند 
ملی توسعه استان فراهم می گردد؛ افزود: در کنار این سندها، 
ایجاد سند توسعه کلان برای آن که بدانیم کجا هستیم و چه 
باید داشته باشیم و چه فعالیتی باید انجام دهیم ضروری است 
که تمام وضعیت شهر و برنامه ها و اهداف در آن به صورت 

کامل تنظیم می شود.
فرماندار استهبان با توجه به اینکه پس از تهیه این سند قاعدتاً 
هر فرمانداری بر اساس آن حرکت می کند خاطرنشان کرد: 
طرح توسعه و عمران شهرستان، طرحی راهبردی است که 
اصلی ترین جهت گیری ها در زمینه جمعیت و نیروی انسانی، 
و  اجتماعی  اقتصادی،  فعالیت های  و  زیربناها  طبیعی،  منابع 

توسعه  کیفی  و  کمی  هدف های  و  گردشگری  فرهنگی، 
چشم انداز  سند  راهبردهای کلان  چارچوب  در  را  شهرستان 

تبیین می نماید.
هم اندیشی  جلسات  برگزاری  جهت  فرمانداری  عزم  به  وی 
دیگر با صاحب نظران و فرهیختگان از نقاط مختلف شهرستان 
اشاره و افزود از همه دلسوزان و صاحبان ایده برای مشارکت 
در تدوین این سند راهبردی دعوت می گردد که نظرات خود 

را به فرمانداری ارائه دهند.
در این نشست هر یک از پیشکسوتان شهرستان و رؤسای 
توصیه  جهت  در  خود  نظرات  جلسه  در  حاضر  ادارات 

شهرستان بیان نمودند و تصمیمات لازم اتخاذ شد.

فسا

فرماندار ویژه شهرستان فسا در جلسه 
شورای مسکن:

سرعت بخشیدن به اجرای 
طرح مسکن ملی از مهمترین 

اولویت هاست
گفت:  فسا  شهرستان  ویژه  فرماندار  صفرپور  صادق  محمد 
های  دغدغه  و  مشکل  رفع  به  معطوف  را  خود  تلاش  تمام 
مردم خواهیم کرد تا وضعیت این پروژه مشخص و در روند 

آن تسریع ایجاد شود.
ویژه  فرماندار  فسا،  فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
سرعت  داد:  ادامه  مسکن  شورای  جلسه  در  فسا  شهرستان 
اولویت  مهمترین  از  ملی  مسکن  طرح  اجرای  به  بخشیدن 

هاست.
محمد صادق صفرپور فرماندار ویژه شهرستان فسا در جلسه 
اجرای  به  بخشیدن  اینکه سرعت  به  اشاره  با  شورای مسکن 
اولویت هاست تصریح کرد:  از مهم ترین  ملی  طرح مسکن 
در خصوص امور زیربنایی پروژه مانند تامین آب ، برق و 
گاز پیگیری های لازم صورت گرفته و پیمانکاران طرح نیز 

مشخص شده اند .
وی در ادامه افزود: تمام تلاش خود را معطوف به رفع مشکل 
پروژه  این  وضعیت  تا  کرد  خواهیم  مردم  های  دغدغه  و 

مشخص و در روند آن تسریع  ایجاد شود.
پیشنهادهای  و  نظرات  بیان  به  نیز  حاضر  اعضای  پایان  در 

خود پرداختند.

استان بوشهراستان بوشهر

معاون اقتصادی استاندار بوشهر:

نمایشگاه بین المللی خرما 
در بوشهر گشایش یافت

نمایشگاه  گشایش  از  بوشهر  استاندار  اقتصادی  معاون 
بین المللی خرما در بوشهر خبر داد و گفت: این نمایشگاه با 

حضور فعالان خرما از ۱۰ استان کشور برپا شده است.
نمایشگاه  افتتاح  آیین  در  باستین  علی  مهر،  گزارش  به 
بین المللی خرما و صنایع وابسته در بوشهر با بیان اینکه در 
خرما  تولید  عرصه  در  استان   ۱۰ توانمندی  نمایشگاه،  این 
استان  کرد:  اظهار  است  شده  عرضه  جانبی  فرآورده های  و 
بوشهر در عرصه تولید خرما از ظرفیت بالایی برخوردار و 

یکی از قطب های تولید این محصول است.
بوشهر  استان  در  تن خرما  هزار  تولید ۱۶۵  به  اشاره  با  وی 
محصول،  این  تولیدکنندگان  از  برای حمایت  تصریح کرد: 
لازم  اقدامات  خرما  فرآوری  صنایع  صاحبان  و  کشاورزان 

انجام می شود.
حل  برای  اینکه  بیان  با  بوشهر  استاندار  اقتصادی  معاون 
صادرکنندگان  و  تولیدکنندگان  اقتصادی،  فعالان  مشکلات 
آن  فرآورده های  و  خرما  جمله  از  کشاورزی  محصولات 
است گفت: چهارمین  برپا شده  نمایشگاه خرما  و  جشنواره 
به  غرفه   ۵۵ در  وابسته  صنایع  و  خرما  بین المللی  نمایشگاه 
برپا  روز  چهار  مدت  به  مترمربع   ۹۰۰ و  مساحت یک هزار 

شده است.
باستین با بیان اینکه نمایشگاه خرما تا ۳۰ دی ماه برپا است 
ادامه  است  بازدیدکنندگان  پذیرای   ۲۲ تا   ۱۷ ساعت  از  و 
داد: همزمان با نمایشگاه بین المللی خرما، نخستین نمایشگاه 

کشاورزی، دام و طیور راه اندازی شده است.
تبادل  برای  مناسبی  فرصت  را  نمایشگاه  برگزاری  وی 
در  تسهیل  علمی،  نوین  فناوری های  به  دستیابی  اطلاعات، 
ارتباط بین شرکت ها و دستگاه های دولتی دانسته و تصریح 
کرد: برگزاری این نمایشگاه ها تأثیر بسزایی در بهبود اقتصاد 

محلی استان بوشهر دارد.
معاون هماهنگی اقتصادی استاندار بوشهر از برپایی میز خرما 

حضور  با  فردا  گفت:  و  داد  خبر  بوشهر  بازرگانی  اتاق  در 
نمایندگان  همچنین  و  خرماخیز  استان های  از  خرما  فعالان 
مجلس، مسئولان وزارت خارجه و وزارت جهاد کشاورزی 
و سازمان توسعه تجارت، وزارت صنعت، معدن و تجارت و 
مدیران دستگاه های اقتصادی استان در بوشهر، میز خرما برپا 
می شود که تأثیر زیادی در رونق این محصول خواهد داشت.

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار 
بوشهر خبر داد؛

بوشهر اولین استان کشور 
با راه آسفالته در روستاهای 

 
بالای ۵۰ خانوار

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار بوشهر گفت: با تکمیل 
و بهره برداری از راه آسفالته محور سرچشمه- ریز شهرستان 
استان  اولین  عنوان  به  کشور  سطح  در  بوشهر  استان  جم، 
مطرح  خانوار   ۵۰ بالای  روستاهای  برای  آسفالته  راه   دارای 

می شود.
به گزارش ایرنا، محمدهادی رستمیان در بازدید از پروژه های 
راهداری شهرستان های دشتی و جم اظهار کرد: استان بوشهر 
در زمینه زیرساخت های راه های اصلی و روستایی از جایگاه 

خوبی در سطح کشور برخوردار است.
وی افزود: ۵ کیلومتر از پروژه راه روستایی سرچشمه به ریز 
به عنوان آخرین روستای بالای ۵۰ خانواری استان در دست 

اجراست که تا دهه فجر به بهره برداری خواهد رسید.
رستمیان همچنین در بازدید از پروژه بهسازی محور باغان- 
سرچشمه یادآور شد: این پروژه به طول ۳۱ کیلومتر تا نیمه 
اول سال آینده تکمیل می شود و مسیر ارتباطی شهرستان های 
جم و دشتی را از بن بست خارج و فاصله جم به مرکز استان 

را ۶۰ کیلومتر کوتاه می کند.
وی گفت: فعالیت اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
استان در زمینه توسعه، تکمیل و نگهداری راههای استان قابل 
توجه است و با بهره برداری از پروژه های فعال، شاهد ارتقای 

شاخص های این حوزه خواهیم بود.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
استاندار هرمزگان:

طرح کالابرگ الکترونیک 
در هرمزگان آغاز شد

 
بر  الکترونیک  کالابرگ  طرح  آغاز  از  هرمزگان  استاندار 

بستر شبکه ملی اعتبار )شما( در این استان خبر داد.
به گزارش ایرنا از روابط عمومی استانداری هرمزگان، مهدی 
الکترونیک  کالابرگ  طرح  اهمیت  درخصوص  دوستی 
تقویت  و  خانوار  غذایی  سبد  از  حمایت  منظور  به  گفت: 
سلامت غذایی این امکان برای مردم ایجاد شده که با اعتبار 
بتوانند یک ماه زودتر اقلام ضروری خانوار خود را  یارانه، 

خریداری کنند.
استاندار هرمزگان ویژگی بارز این طرح را حفظ قدرت خرید 
مردم در طول دوره برشمرد و افزود: برای حفظ قدرت خرید 
مردم در این طرح؛ قیمت کالا در شهریور ۱۴۰۰ مبنا و ملاک 
عمل قرار گرفته و دولت طبق سبد کالای مشخص شده ما به 

تفاوت قیمت کالا را در طول دوره پرداخت می کند.
را دیگر مزیت دیده شده در  به سلایق مختلف  احترام  وی 
طرح کالابرگ اعلام کرد و ادامه داد: مردم برای خرید اقلام 
کالایی این طرح می توانند آزادانه و به سلیقه خود هر نشان 
تجاری را انتخاب و خریداری کنند و امکان پرداخت ما به 
تفاوت قیمت کالای انتخابی با کالای مرجع نیز میسر شده 

است.
در  کرد:  عنوان  هرمزگان  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
طرح کالابرگ الکترونیک بر بستر شبکه ملی اعتبار امکان 
دیگری هم فراهم شده که مردم براساس نیاز خانوار، مقدار 
کمتر یا بیشتری از کالاهای اساسی مرجع را به انتخاب خود 

و تا سقف میزان اعتبار یارانه شان خریداری کنند.

مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان:

به دنبال ثبت رکورد در تولید 
فولاد هستیم

مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان گفت: با تمانی سختی ها 
مانند قطعی برق و کاهش گاز، پنج رکورد افزایش تولید را 

در سالجاری ثبت کردیم.
کار  به  آغاز  آئین  در  معروفخانی  عطاالله  ایلنا،  گزارش  به 
ایمیدرو  آقایان  جسمانی  آمادگی  مسابقات  دوره  نخستین 
مسابقات  این  میزبان  مفتخریم  افزود:  تابعه،  شرکت های  و 
با  و  نزدیک  مسابقاتی  برگزاری  شاهد  امیدواریم  و  هستیم 

رعایت اخلاق پهلوانی باشیم.
تنها  هرمزگان  در  مدت حضورم  در  اینکه  این  بیان  با  وی 
خونگرمی و مهمان نوازی از مردم دیار آفتاب مشاهده کردم، 
کارکنان،  مدیران،  تلاش  با  هرمزگان  فولاد  کرد:  اظهار 
حوزه ها  تمامی  در  زحمتکش،  کارگران  و  مهندسین 
کاهش  و  برق  قطعی  مانند  سختی ها  تمانی  با  و  می درخشد 
گاز، پنج رکورد افزایش تولید را در سالجاری ثبت کردیم.

خوب  چنان  ورزش  حوزه  در  کرد:  خاطرنشان  معروفخانی 
درخشیدیم که پس از پیروزی انقلاب توانستیم برای نخستین 
بار در مسابقات کارگری فوتبال ساحلی جهان مقام نخست را 
کسب کنیم و سبب اهتزاز پرچم مقدس کشورمان در میادین 

بین المللی باشیم.
وی ادامه داد: در مسابقات قهرمانی کشوری و استانی بارها 
دهنده  نشان  که  آمده  در  اهتزاز  به  هرمزگان  فولاد  نام 
پتانسیل بالای جوانان هرمزگانی است و باید در این زمینه از 
حمایت های فولاد مبارکه اصفهان تقدیر کنیم که شرایط را 

برای این پشتیبانی ها فراهم کرده است.

استان خوزستاناستان خوزستان

مدیر حفظ نباتات سازمان جهاد کشاورزی 
خوزستان:

طرح کنترل بیولوژیک آفات 
در مزارع خوزستان اجرا شد

 
مدیر حفظ نباتات سازمان جهاد کشاورزی خوزستان گفت: 
مبارزه  جایگزین  عنوان  به  آفات  بیولوژیک  کنترل  طرح 
اجرا  حال  در  خوزستان  استان  مزارع  و  باغ ها  در  شیمیایی 

است.
ناجی شهیب زاده در گفت و گو با خبرنگار مهر بیان کرد: 
طرح کنترل بیولوژیکی آفات امسال در سطح ۵۱ هزار و ۱۶۶ 

هکتار از اراضی کشاورزی استان خوزستان اجرا شده است.
برای  طبیعی  اقدامی  آفات  با  بیولوژیک  مبارزه  گفت:  وی 
از  گروه  مهم ترین  حشرات  است،  آفات  جمعیت  کنترل 
مورد  بیولوژیک  کنترل  برنامه  در  که  هستند  موجودات 

استفاده قرار می گیرند.
بسیار  غیرشیمیایی  مبارزه  هزینه  اینکه  بیان  با  زاده  شهیب 
کمتر از هزینه های مبارزه شیمیایی با آفات است افزود: در 
ضرورت  بهره برداران،  برای  ترویجی  آموزش  کارگاه های 
تولید  اهمیت  بیولوژیک،  روش های  جایگزینی  به  توجه 
محصول سالم و حرکت به سوی پایداری کشاورزی همواره 

مورد تاکید است.
وی ادامه داد: طرح مبارزه بیولوژیک در مزارع گوجه فرنگی 
و ذرت با رهاسازی زنبور براکون در سطح ۴۵ هزار و ۸۹ 

هکتار تاکنون اجرا شده است.
از  خوزستان  کشاورزی  جهاد  سازمان  نباتات  حفظ  مدیر 
خوزستان  استان  گلخانه های  و  باغ ها  در  طرح  این  اجرای 
خبر داد و گفت: مبارزه با بیماری گل آذین خرما در سطح 
۲۳۷ هکتار از نخلستان های خوزستان با استفاده از قارچ کش 
بیولوژیک اجرا شده و نتایج خوبی به دنبال داشته است ضمن 
علیه  تله ها  و  ها  فرمون  انواع  با  شیمیایی  غیر  مبارزه  اینکه 
مزارع  در  هکتار   ۸۴۰ و  هزار  پنج  معادل  سطحی  در  آفات 

سبزی و صیفی اجرا شد.
وی بر ضرورت افزایش اطلاعات کشاورزان در زمینه کنترل 
با  شیمیایی  مبارزه  گفت:  و  کرد  تاکید  آفات  بیولوژیک 
آفات، بیماری ها و علف های هرز به ویژه برای محصولاتی 
که قابلیت تازه خوری دارند آخرین راه است و باید مبارزه 
می شود،  تمام  هم  ارزان تر  که  بیولوژیک  و  شیمیایی  غیر 

جایگزین مبارزه شیمیایی در تولید این محصولات شود.
میلیون تن، حدود ۱۴ درصد  با تولید ۱۷.۵  استان خوزستان 
در  این حیث  از  و  می کند  تأمین  را  کل محصولات کشور 

جایگاه اول قرار دارد.
خوزستان ۱.۲ میلیون اراضی زیرکشت دارد که از این میزان 
۵۵۰ هزار هکتار زیرپوشش شبکه پیشرفته آبیاری است و 

بقیه از طریق چاه ها و کانال های سنتی آبیاری می شوند.

دزفول

قرارگاه جهاد تبیین در ادارات دزفول 

تشکیل شد 
قرارگاه جهاد تبیین با حضور مسئولان دزفول در ادارات این 

شهرستان تشکیل شد.
در  دزفول  اداری  شورای  نشست  در  دزفول  ویژه  فرماندار 
گفت:  شهرستان  این  ویژه  فرمانداری  اجتماعات  سالن 
قرارگاه جهاد تبیین در ادارات دزفول با محوریت فرمانداری 

راه اندازی و فعال شد.
این  عملکرد  ساختار  و  نحوه  اینکه  بیان  با  فرهمندپور  علی 
اعلام  بعدی  نشست های  در  و  مکاتبه ای  به صورت  قرارگاه 
می شود، افزود: مقام معظم رهبری به صورت مکرر بر فریضه 
لبیک  ایشان  به  داریم  وظیفه  ما  و  دارند  تاکید  تبیین  جهاد 

بگوییم.
وی ادامه داد: در صورت بی توجهی به تبیین برخی کشورها 
می برند،  بکار  خود  جامعه  برای  را  مجازات  سخت ترین  که 

جامعه ما را به بی قانونی تشویق کنند.
فرماندار ویژه دزفول تاکید کرد: خلائی که می تواند دشمن 
تبیین مختص  تبیین است؛ جهاد  ناکام کند روشنگری و  را 

دولت ها نیست و مختص نظام است.
وی افزود: خدماتی که ارائه می شوند باید برای مردم روشن 
را  ما  مردم  ذهن  می تواند  دشمن  این صورت  غیر  در  شوند 

منحرف کند.
فرهمندپور بیان کرد: اگر جهاد تبیین درست اجرا شود هم 

شاهد اصلاح و هم تحول و مطالبه گری خواهیم بود.
وی افزود: خدماتی که دولت در نقاط مختلف شهرستان ارائه 
داده است در قالب این قرارگاه در محورهای راویان، راهیان 

و قهرمانان پیشرفت اجرا می شوند.
به گزارش ایرنا نشست شورای اداری دزفول با حضور حسین 
ظفری مشاور رئیس مطالعات استراتژیک ریاست جمهوری 

همراه بود.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

رئیس جهاد کشاورزی کهگیلویه و بویراحمد:

جهش تولید در۶۷هزارهکتار 
از دیمزارهای کهگیلویه و بویراحمد 

تحقق یافت

 

 
 

   
تعهد  بویراحمد گفت:  و  رئیس جهاد کشاورزی کهگیلویه 
استان در طرح جهش تولید دیمزارها ۶۰ هزار هکتار بوده که 
درنهایت با ثبت بیش از ۶۷ هزار هکتار و تعداد ۱۳ هزار و 
۸۳۸ قرارداد منعقد شده، برنامه ابلاغی وزارتخانه تحقق یافته 
و موفق به کسب رتبه نخست در اجرای این طرح مهم در 

کشور شده است.
سید علی معتمدی پور در گفت و گوی اختصاصی با خبرنگار 
ایرنا اظهار کرد: در دومین سال اجرای این طرح، تعهد استان 

۶۰ هزار هکتار بوده که ۲ برابر میزان سال گذشته است.
وی افزود: بر اجرای این طرح و پیشرفت لحظه ای آن نظارت 
کامل صورت گرفت و آموزش و فرهنگ سازی کارشناسان 
این سازمان منجر به اشتیاق کشاورزان و افزایش سطح تعهد 

استان شد.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی کهگیلویه و بویراحمد هدف 
از اجرای این طرح را ارتقای بهره وری و پشتیبانی از تولید 

عنوان کرد.
نتیجه را دستاورد تلاش های شبانه  این  معتمدی پور حصول 
روزی گروه مدیریتی و کارشناسان این سازمان به خصوص 

کارشناسان پهنه در کنار هم دانست.
در  حتی  کشاورزی  جهاد  کارشناسان  مجموعه  گفت:  وی 
روزهای تعطیل هم دست از کار نکشیده و برای تحقق هدف 

اقتدار و امنیت غذایی کشور تلاش کردند.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی کهگیلویه و بویراحمد ادامه 
داد: پایش سطوحی که در طرح جهش تولید دیمزارها ثبت 

شده تا پایان مرحله برداشت همچنان ادامه خواهد داشت.
طرح جهش تولید در دیمزارهای کهگیلویه و بویراحمد برای 
گلرنگ  و  نخود  علوفه،  کلزا،  جو،  گندم،  چون  محصولاتی 

اجرا شده است.
کل  از  نیمی  معادل  محصول  تن  هزار   ۵۰۰ از  بیش  سالیانه 
تولیدات کشاورزی کهگیلویه و بویراحمد در بیش از ۱۳۲ 
هزار و ۵۱۱ هکتار مزرعه این استان کشت و تولید می شود 

که ۱۳۰ هزار تن از این میزان گندم است.
زراعی  زمین  هکتار  هزار   ۱۳۳ از  هکتار  هزار   ۹۰ حدود 

کهگیلویه و بویراحمد دیم و بقیه آبی است.

مدیر کل امور زنان و خانواده استانداری فارس گفت: قوانین در حمایت 
از خانواده و جوانی جمعیت براساس حل مسئله بحران جمعیت تدوین و 

تصویب شده است.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی استانداری فارس، 
زهرا یقطین در حاشیه جشن میلاد حضرت فاطمه الزهرا )س( که در شهر 
بیضا برگزار شد، با مادر جوان ۲۹ ساله پنج فرزندی دیدار و با اهدای لوح 

تقدیر و هدیه از این خانواده تجلیل به عمل آورد. 
می شود  محسوب  کامل  خانواده ای  روانشناسی  لحاظ  از  کرد:  بیان  وی 
ایفا کنند؛ چنین خانواده ای  افراد خانواده در آن همه نقش ها را  که تمام 

در تعاملات خود دچار کمترین مشکل خواهند شد؛ به همین دلیل برای 
افزایش عزتمندی و استقلال کشور سیاست جوانی جمعیت و حمایت از 
خانواده باید به صورت جدی پیگیری شود و همه در این خصوص موظف 
هستند خانه به خانه، به مانند مقابله با بیماری کرونا، در نهادینه کردن آن 
در سطح جامعه تلاش کنند. یقطین با تأکید بر این نکته که قوانین مختلفی 
که در حمایت از خانواده و سیاست جوانی جمعیت به تصویب رسیده است، 
افزود: موضوعی که تا چند سال آینده گریبان گیر جامعه خواهد شد مسئله 
پیری جمعیت و بحران سالمندی است که این روزها نیاز به توجه جدی و 

اهتمام تمامی دستگاه ها و نهادها در حمایت از خانواده ها دارد.

دیدار مدیر کل امور زنان و خانواده استانداری فارس با خانواده جوان پنج فرزندی شهرستان بیضا


